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Referat af Lokalrådets ordinære bestyrelsesmøde  
Torsdag den 27. januar 2011 kl. 19.00  

Mødet afholdes: Den gl. inspektørbolig v. Ødsted Skole 
 

Mødedeltagere: 
Annemarie Holt 
Knud Erik Laursen 
Tine Rasmussen 
Robby Johansen   

Forhindret: 
 Hans Erik Pedersen 
 Anne Birgitte Levisen 
 Bent Juhl 
 
Mødeleder: 
 Annemarie Holt 

  
Dagsorden iht. bestyrelsens forretningsorden 

 

Dagsorden Referat 
1. 
Registrering af møde-
deltagere og afbud. 
 

 
Der var afbud fra Hans Erik Pedersen og Anne Birgitte Levisen. 
Bent var blevet syg i løbet af dagen, og havde meldt afbud. 

2. 
Godkendelse og op-
følgning af referat fra 
sidste møde. 
Bestyrelsesmøde den 23. septem-
ber2010 

 

 
 
Godkendt i forbindelse med generalforsamlingen 

3. 
Orientering fra forman-
den: 
 
3.1 
Konstituering af bestyrel-
sen 
 

 
3.2 
Høringssvar vedrørende 
Syd Trafiks nye køreplan 
 
3.3 
Grønt Forum – projekt 
om energirenovering. 
a. Tovholder 

 
 
 
 

Anne Marie fortsætter som formand, Trine næstformand og Knud 
Erik kasserer. Der aftales nærmere om sekretær ved næste besty-
relsesmøde 

 
 
 
 

Anne Marie har fået kvittering for modtagelsen af vores oplæg. Vi 
ser på resultatet næste gang. 
 
 
Anne Marie og Trine er ”tovholdere” og holder møde med Britta 
Edelberg fra Grøn Forum i uge 6. Vi får fremsendt referat når de 
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b. Møde uge 6. 
 
3.4 
Fornyet registrering hos 
Erhvervs og Selskabsstyr. 
 

har haft mødet. 
 
 
 
Jens Nyberg har fornyet registreringen for os – har fået en kopi 
 

4. 
Orientering fra den øv-
rige bestyrelse: 
 
4.1 
Velkomstmappen 
 
4.2 
Status stiudvalget 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Jens Nyberg har netop sendt noget rundt til foreningene – vi for-
venter at komme videre medio/ultimo februar  
 
Anne Birgitte er ved at sammenskrive de enkelte ruter og rutebe-
skrivelser. Der er indhentet tilbud på trykning af brochure hos 
Jelling Bogtrykkeri. Anne Birgitte var kommet med et forslag om, 
at der foretages en officiel indvielse ved en rundtur i Vesterby 
med Peer Høgsberg – god ide, men kolliderer det med nogle af 
vore andre aktiviteter? AB søger også om støtte til projektet ved 
Vejle Kommune 
 

5. 
Behandling af forslag og ind-
komne ønsker til øvrige dags-
ordenspunkter. 
 
5.1 

Opfølgning på brev til 
Vejle kommune vedr. det 
nye helleanlæg i Ødsted. 
 
 
 
 
5.2 
Forfaldne ejendomme i 
området. 
 
5.3 
Evaluering af generalfor-
samlingen 
 
 
5.4 
Den vakante plads i bestyrelsen 
 
5.5 
Web-redaktør 
Forretningsorden 
 
5.6 

 
 
 
 
 
 
. 
Vi har fået en tilbagemelding fra Vejle Kommune – der var åben-
bart tale om en ”gammel sort plet” der skulle ændres på et tids-
punkt. Kommunen oplyste at der skulle have været sket uheld på 
stedet, men det var der ingen der kunne huske. Vi betragter sa-
gen som ”lukket”, men er dog stadig skuffet over vi ikke blev kon-
taktet forinden opstart. 
 
 
 
Der er ikke kommet en tilbagemelding på vores henvendelse. 
Trine rykker. 
 
 
Der var et skuffende fremmøde – på trods af annonce i Egtved 
Posten opslag og radio Ådalen og indlæg af ekstern foredrags-
holder omkring energibesparelse/renovering. Vi skal overveje 
hvordan vi kan gøre det næste gang, for at få flere med.  
 
Står stadig ledig 
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Ansøgning til Natur og stipuljen 
 

 
 
 
Anne Marie undersøger – der blev drøftet flere muligheder. 
Er den ”væk” fra vores hjemmeside? Anne Marie kontrollerer. 
 
 
Er med under 4.2. – Anne Birgitte laver ansøgning 

6.  
Punkter til næste møde 
 
 

 
Vi talte om at vi skal have et fast punkt som vi måske skal kalde 
opfølgningsliste, der skal revurderes ved hvert møde. Umiddel-
bart har vi følgende punkter til næste gang: 
 
Byfornyelse i Ødsted 
Hjertestarter 
”sti – åbning” 
Velkomstbog 
Ren by 
Natur i Byen – i regi Grønt forum (der er møde 12.4.2011 Knud 
Erik 
Arbejder på sagen + Anne Marie overvejer hvem der kan deltage 
fra Jerlev 
 

7. 
Eventuelt 
 

Der var kommet en mail fra Vejle Kommune omkring Torvedag i  
Vejle – Anne Marie sender mailen rundt til alle de erhvervsdriven-
de. 
 
Næste møde: 24.02.2011 i Jerlev. 
 

 
 


